

# 卫理公会以萨迦守望者 08-14/07/2021

七月第二个星期的祷告事项

## 一、家庭

- 1.为每一个基督徒家庭能重视与实践信仰传承祷告。家庭是教会最基本的组成单位，愿基督徒都能像约书亚一样，带领整家人火热事奉主，将火热的心传承给子孙，以致整个家在神在人眼中都成为蒙福的一家。
- 2.为着家庭中的病痛者祷告。祈求天父上帝怜悯医治每一位患病、正与病魔搏斗的家人；愿天父的爱触摸他们，使他们经历从神而来的平安；又求天父赐给他们信心、盼望和勇气，靠着神坚持到底。

## 二、教会

- 1.疫情带来许多百姓失业，手停口也停，一家人的生活面临窘境。祷告基督徒能有同理心和爱心，能在疫情中对社区表现出真实的爱，伸出援助的手帮助在疫情中受苦的人们。
- 2.祷告弟兄姐妹有勇气和智慧来联系与关怀丧失的人，使他们能归向真葡萄树基督的怀抱，领受救恩，生命活得更丰盛。

## 三、国家

- 1.感恩在普罗百姓的生计难以维持之时，我国各界有许多善心人士愿意积极施予援手，透过建立食物银行帮助有需要的人。求主开恩，在这危急之时，更多有能力的机构、人士、宗教团体，包括教会，都能积极地回应目前的需要。
- 2.为砂拉越州议会的解散而祷告，让人民可以藉着选举来选出新一届的政府，也求神看顾选举的过程能在安全和卫生的情况下进行，各投票中心能做好防疫措施，不会导致疫情的扩散。

## 四、世界

- 1.新冠病毒又有新变种 Lambda 出现，已在超过 30 个国家蔓延。在新变种不断出现的情况下，我们继续为全球疫情守望祷告。求主施展主权与怜悯，恩待世上的人，使这疫情在这末后的时代能唤醒世人归向神。
- 2.为世上的未得之民的救恩迫切祷告。每一天离开世界的人不计其数，因着疫情，这数字更是增加不少。我们不愿看见灵魂走向灭亡，让我们祈求未得之民都能听见福音而选择相信救主耶稣，以致得救并享受永生的福分。

## **Issachar Watchmen Methodist (IWM) 08-14/07/2021**

Prayer items 2nd week of July

### **A. Family**

1. Pray for every Christian family to value and practice family discipleship. The family is the most basic unit of the church. Pray that Christians can lead their families to serve the Lord fervently like Joshua, and pass on the torch of faith to their children and grandchildren, so that the whole family will become a blessed family in God.
2. Pray for the sick in the family, that God will show mercy and heal the family members who are struggling with their ailments; May the love of God touch them so that they can experience the peace of God; and pray that God will give them the faith, hope and courage to persevere through their hardships.

### **B. Church**

1. The epidemic has caused many people to lose their jobs, and their families are facing financial difficulties. Pray that the church will reach out in love and compassion to their communities during this time of pandemic, and lend a helping hand to care for those who are suffering and in need.
2. Pray for our courage and wisdom to reach out to the lost, so that they and their households can return to the embrace of the true vine Jesus Christ, and be saved.

### **C. Nation**

1. Thank God that during this period when the people of Malaysia face great challenges in the earning a living, many kind people from all walks of life are willing to actively help those in need through food banks. We pray for mercy from the Lord in this critical time, and for more capable institutions, people, and religious organizations, including churches, to actively respond to current needs.
2. Pray for the dissolution of the Sarawak's Dewan Undangan Negeri (DUN) so that the people can elect a new government through election. Also pray for the election process: that the authorities at each polling centre can take effective measures and enforce strict SOPs to ensure that the election can be conducted safely.

### **D. World**

1. A new variant of the new coronavirus, Lambda, has recently appeared and spread in more than 30 countries. With the continuous emergence of new variants, we continue to pray to the Lord that, in His sovereignty and mercy, the global pandemic will awaken the people and turn them to God.
2. Pray urgently for the salvation of the unreached people in the world. There are countless number of people dying every day, and this number has increased due to the pandemic. We pray that the unreached people can hear the gospel and make up their mind to believe in Lord Jesus, so that they will be saved.

## **Isakhar Pengawal Methodist 08-14/07/2021**

Doa minggu kedua Julai

### **A. Keluarga**

1. Berdoa agar keluarga Kristian mementingkan dan menpraktikkan menwarisi kepercayaan dalam keluarga. Keluarga adalah unit asas dalam gereja, semoga semua Kristian seperti Yosua, memimpin sekeluarga melayani Allah, menwarisi keyakinan kepada keturunan, supaya sekeluarga menjadi yang berkenan dalam hati Allah.
2. Berdoa untuk orang yang sakit dalam keluarga. Mohon Allah merawati mereka yang sedang bertentang dengan penyakit, Mohon Kasih Sayang Allah memenuhi mereka, kesejahteraan Allah memenuhi mereka, memberkati mereka dengan keyakinan, harapan dan keberanian, teruskan bergantung kepada Allah.

### **B. Gereja**

1. Wabak menyebabkan banyak orang yang hilang kerja, menghadapi kesusahan yang besar. Berdoa agar Kristian ada lebih banyak prihatin dan kasih sayang, boleh menyebarkan kasih sayang Allah dalam komuniti mereka, membantu orang yang berada dalam kesusahan.
2. Berdoa untuk saudara saudari dipenuhi keberanian dan kebijaksanaan untuk mengambil berat orang bukan percaya, agar mereka dalam mempercayai Yesus Kristus, menerima penyelamatan dan menperoleh kehidupan yang berlimpahan.

### **C. Negara**

1. Bersyukur untuk banyak orang yang baik hati sudi menghulur tangan, membina Food Bank untuk membantu orang yang dalam keperluan dalam masa yang susah ini. Mohon Allah berbelas kasihan, dalam masa ini, supaya lebih banyak orang, organisasi, termasuk gereja dapat memenuhi keperluan dengan aktif.
2. Berdoa untuk Pembubaran DUN Sarawak, supaya rakyat Sarawak boleh mengundi bagi kerajaan baru. Mohon Allah berkuasa atas semua proses pengundian supaya dapat dilaksanakan bawah situasi yang bersih dan selamat. Semua pusat undi boleh mengikut tegak SOP supaya virus tidak disebarluaskan.

### **D. Dunia**

1. COVID-19 terdapat varian yang baru lambda, sudah menyebar lebih daripada 30 negara. Di bawah keadaan sebegini, kita teruskan berdoa untuk wabak di seluruh dunia, mohon Allah memberkati semua orang di dunia, pulang kepada Allah.
2. Berdoa untuk keselamatan orang yang tidak pernah mendengar injil. Nombor orang yang meninggal dunia adalah melampau disebabkan virus setiap hari, Kita tidak ingin melihat roh-roh pergi ke binasa. Marilah berdoa untuk orang yang tidak percaya atau yang tak pernah mendengar injil untuk menpercayai Yesus Kristus, supaya menperoleh hidup yang kekal.